
Ejerforeningen Tvillingegård 1 
 

Referat fra ekstraordinær generalforsamling afholdt d. 7. februar 2018 i Kulturhus Måløv. 

 

Dagsorden 

 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Valg af formand for ejerforeningen – Andreas Engler har været konstitueret, og opstiller som formand 

3. Forelæggelse af vedligeholdelsesplan for ejendommen til godkendelse 

4. Forelæggelse af budget 2018 samt 2019 til godkendelse 

5. Forelæggelse af finansieringsoplæg til finansiering af altanrenovering, besluttet på den ekstraordinære generalforsamling d. 

22 november 2017 til godkendelse 

6. Til sikkerhed for betaling af fællesbidrag og i øvrigt for ethvert krav, som foreningen måtte få på et medlem, herunder 

udgifterne ved et medlems misligholdelse, er vedtægterne tinglyst pantstiftende for kr. 30.000. Bestyrelsen indstiller forslag 

om, at hæve den tinglyste pantsikkerhed fra kr. 30.000 til kr. 45.000 

 

 

1. Valg af dirigent og referent 

 

Andreas fra Bestyrelsen bød kort medlemmerne velkommen.  

 

Nicki fra VOPA blev valgt som dirigent og Martin fra Bestyrelsen blev valgt som referent.  

 

34 af medlemmerne deltog i den ekstraordinære generalforsamling, heraf 11 med fuldmagt, hvilket betyder, at 

Generalforsamlingen var samlet i overensstemmelse med ejerforeningens vedtægter. 

 

Dirigenten (Nicki) fastslog, at den ekstraordinære generalforsamling var lovligt indkaldt jævnfør ejerforeningens vedtægter 

og at generalforsamlingen var beslutningsdygtig i forhold til den fremsendte dagsorden. 

 

 

2. Valg af formand for ejerforeningen – Andreas Engler har været konstitueret, og opstiller som formand 

 

Der indkom ikke andre forslag fra salen, og ejerforeningen valgte enstemmigt Andreas Engler som ny formand for 

ejerforeningen. 

 

 

3. Forelæggelse af vedligeholdelsesplan for ejendommen til godkendelse 

 

Jeppe fra VOPA gennemgik vedligeholdelsesplanen. 

 

En beboer spurgte ind til de 92.000 afsat til større vedligeholdelse. Der blev diskuteret om beløbet tilsvarer de forventelige 

fremtidige udgifter til større vedligeholdelse. Bestyrelsen informerede at de vurderede at beløbet er passende i forhold til 

de forventede udgifter og set i lyset af de seneste års vedligeholdelsesarbejde. I den forbindelse foreslog en beboer at 

beløbet til større vedligeholdelse sættes op. 

 

Der blev opfordret til at bestyrelsen udvikler en mere detaljeret vedligeholdelsesplan der inkluderer de fremtidige større 

vedligeholdelsesprojekter samt deres forventede udgifter. Bestyrelsen tog forslaget til efterretning.  

 

Dermed blev vedligeholdelsesplan sat til godkendelse. Vedligeholdelsesplanen blev enstemmigt godkendt af ejerforeningen.   

 

 

 

 

4. Forelæggelse af budget 2018 samt 2019 til godkendelse 
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Steen fra bestyrelsen gennemgik kort budgetterne.  

 

En beboer spurgte ind til udgifterne til vores elevatorserviceaftale i budgettet, og fandt det dyrere end tidligere beskrevet 

på generalforsamling. Bestyrelsen lovede at se leverandør aftalerne igennem. I samme ombæring spurgte en beboer spurgte 

ind til varmeregnskabet, og forhørte om budgettet var retvisende for det reelle forbrug. Bestyrelsen ville undersøge sagen 

nærmere. 

 

En beboer spurgte ind til om renovationsprojektets udgifter køres ind over driftsbudgettet. Nicki fra VOPA forklarede at 

selve byggeregnskabet afregnes parallelt.  

 

En beboer spurgte ind til fælleshuset, og dettes fremtidige omkostninger. Bestyrelsen vil løbende følge overdragelsen af 

fælleshuset, men havde herudover ingen opdateringer herom.   

 

Budget 2018 og 2019 blev godkendt af ejerforeningen. To beboere kunne ikke godkende det.  

 

 

5. Forelæggelse af finansieringsoplæg til finansiering af altanrenovering, besluttet på den ekstraordinære generalforsamling 

d. 22 november, 2017 til godkendelse 

 

Jeppe fra VOPA gennemgik finansieringsoplæggene, heriblandt det reviderede rammebudget.   

 

Der blev gjort opmærksom på at kommunen har godkendt byggeprojektet, indeholdende udskiftning af glasværn i lige linjer 

på 1-3 sal med kravet om et identisk udtryk.  

 

En beboer gjorde opmærksom på at de havde søgt godkendelse af glasudskiftning på 4. sal hos kommunen. Jeppe fra VOPA 

gjorde opmærksom på at der ikke er en vedligeholdelsesnødvendighed for penthouselejlighedernes altanværn, og at 

generalforsamlings godkendte altanrenoveringsforslag fra d. 22 november 2017 inkluderede udskiftning af altanværn på 1-

3 sal og ikke penthouse lejlighederne. Et par beboere gav i den forbindelse udtryk for at de ikke ønskede glasplader opsat 

på penthouselejlighederne.  

 

En beboer spurgte ind til bestyrelsens mandat vedr. byggeprocessen, heriblandt valg af leverandører. Beboeren opfordrede 

til større gennemsigtighed, og opfordrede til mere information på enten hjemmeside eller mail. Herunder blev der anmodet 

om at svaret fra kommunen bliver gjort tilgængeligt.   

 

En beboer bemærkede hvorfor rammebudgettet er reduceret med ca. 1/4 efter at udskiftning af glasfelterne på penthouse 

lejlighederne er fjernet fra byggeprojektet jf. generalforsamlingens anmodning d. 22 november 2017. Jeppe fra VOPA 

forklarede at kalkulation heraf er retningsgivende og et kvalificeret estimat baseret på byggetekniske beregninger.  

 

En beboer spurgte ind til hvorvidt filtning og algebegroning af murværket er inkluderet i byggeprojektet. Jeppe fra VOPA og 

bestyrelsen forklarede at filtning ikke er inkluderet, men at algebegroning der skyldes forkert vandafledning fra penthouse 

lejligheder vil renses. I den forbindelse bemærkede en beboer at algebehandling er ønskeligt, men at et pænt resultat kan 

være vanskeligt at opnå. Jeppe fra VOPA forklarede at hensigten med byggeprojektet er at få renset murværket. Bestyrelsen 

bemærkede at de ville gøre sit for at sikre sig en pæn overflade efter endt algebehandling.  

 

En beboer spurgte ind til om der er afsat midler til at genoprette fællesområder efter endt byggeperiode. Jeppe fra VOPA 

og bestyrelsen gjorde opmærksom på at genopretning af fællesarealer er inkluderet i byggefinansieringen, og at hensyn til 

fællesområder, så vidt muligt, vil blive taget til hensyn ifm. leverandør løsningerne.  

 

En beboer efterspurgte størrelsen på ejerforeningers formue. Der blev gjort opmærksom på at ejerforeningens likvide midler 

p.t. udgør ca.  600.000 DKR.  

 

Andreas fra bestyrelsen gennemgik kort finansieringsoplægget. Herefter blev Danske Banks bankrådgiver, Christian, 

introduceret. Christian gennemgik kort finansieringsforholdene, hæftelsesforhold, låneforhold og pantsikring.  
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En beboer spurgte hvornår ens andel kan betales ud. Christian gjorde opmærksom på at lånet kan indfries når det passer 

beboeren. Han informerede herom at det reelle byggeregnskab først ligger klar ved byggeriets afslutning hvorefter de reelle 

udgifter først kendes.  

 

En beboer forhørte sig om hhv. gebyrer og renter på de to lånetyper. Rentesatsen vil være den samme ligegyldig hvor mange 

der er medlem af lånet. Gebyrerne udregnes ved lånoptagets start og fordeles ud over alle medlemmerne. 

 

En beboer spurgte ind til renten på banklånet. Christian forklarede at renten er variabel og beregnes og tilskrives kvartalsvis.  

 

En beboer spurgte ind til om man er fradragsberettiget. Jeppe fra VOPA gjorde opmærksom på at man er fradragsberettiget. 

Christian forklarede at Danske Bank sender en årsopgørelse ud til bolig administrator, som herefter informerer beboerne 

årligt om de fradrag der kan skrives ind i hver enkelt ejers skatteopgørelse. VOPA forklarede at de står for denne løbende 

administration.  

 

Et medlem af ejerforeningen ville vide om alle beboerne skal skrive under på banklånet. Christian forklarede at bestyrelsen, 

på ejerforeningens vegne, underskriver banklånsaftalen. Christian forklarede dertil at ejerforeningen hæfter solidarisk. I den 

forbindelse blev der spurgt ind til om den solidariske hæftelse gælder selvom man betaler sin egen del kontant. Christian 

forklarede at man til hver en tid hæfter solidarisk for et banklån tegnet af ejerforeningen.  

 

En beboer spurgte ind til låntypen. Nicki fra VOPA forklarede at finansieringen skal hjemtages efter byggeperioden, og at 

beregningerne er retningsgivende. Christian forklarede at udkastet er en indikation, og at det endelige lånetilbud skal 

indhentes efter godkendelse på generalforsamlingen. Han forklarede dertil at løbetiden er samlet for foreningen, og i dette 

tilfælde på enten 10 eller 20 år. 

 

En beboer forhørte Christian om lånet kan opsiges af banken hvis ejerforeningens økonomi forandres væsentligt. Christian 

forklarede at det kan det ikke.  

 

En beboer bad om mere information vedr. gebyrer for indfrielse af eget lån. Lånet kan indfries uden omkostninger når 

finansieringen hjemtages, og gebyr tildeles kun hvis man beslutter at indfri sin låneandel på et senere tidspunkt i 

låneperioden.  

 

En beboer spurgte ind til køb/salg af bolig. Christian forklarede at lånet ofte indgår i en boligforhandling, og enten overtages 

af køber eller afvikles af sælger. En beboer foreslog i den forbindelse at der i ejerforeningens vedtægter indskrives at 

lejlighedernes lånandele skal afvikles ved salg af lejlighed. Jeppe fra VOPA forklarede at dette kan indskrives som en klausul, 

og bestyrelsen tog forslaget til efterretning.  

 

En beboer ville vide hvad der præcist stemmes om vedr. punk 5 i dagsordenen. VOPA og bestyrelsen gjorde det klart at der 

stemmes for byggeprojektets banklån og låneperiode, samt betalingen på 300.000 DKR dækket af ejerforeningens likvide 

midler.  

 

Bestyrelsen gennemgik kort finansieringstyperne.  

 

En beboer gjorde opmærksom på at en 10 års hæftelse er bedre end en 20 års hæftelse på foreningens vegne. Herunder 

gjorde beboeren opmærksom på at lånerenten forekom relativ høj.  

 

En beboer spurgte om dem der planlægger at betale sin andel ud også skal stemme. Nicki fra VOPA gjorde opmærksom på 

at den solidariske hæftelse betyder at alle ejerforeningens medlemmer er stemmeberettigede.  

 

En beboer bemærkede at det er imødekommende fra bestyrelsens side at foreslå et fælleslån. En anden beboer roste 

bestyrelsen for deres arbejde.  

 

Dermed blev finansieringsoplæggene sat til afstemning for generalforsamlingen: 

 

Det 10-årige lån blev først sat til afstemning: 
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20 ud af 34 medlemmer stemte for det 10-årige banklån.  Dermed blev finansieringsforslaget vedtaget. 

 

Det 20-årige lån blev derfor ikke sat til afstemning.  

 

 

6. Til sikkerhed for betaling af fællesbidrag og i øvrigt for ethvert krav, som foreningen måtte få på et medlem, herunder 

udgifterne ved et medlems misligholdelse, er vedtægterne tinglyst pantstiftende for kr. 30.000. Bestyrelsen indstiller 

forslag om, at hæve den tinglyste pantsikkerhed fra kr. 30.000 til kr. 45.000 

 

Bestyrelsen informerede om at forslaget er sat til afstemning for at efterkomme forslag på tidligere generalforsamling. 

Bestyrelsen forklarede at pantsikkerheden vil skabe en større sikkerhed for ejerforeningen, bl.a. set i lyset af ejerforenings 

kommende lånoptagelse.  

 

En beboer spurgte ind til begrundelsen for pantsikkerheden og mente at det forringer salgbarheden af lejlighederne og 

gav samtidig udtryk for at den nuværende pantsikkerhed er tilstrækkelig.  

 

En beboer noterede sig at en eventuel pantsikkerhedsændring vil indebære en vedtægtsændring. Nicki fra VOPA 

forklarede at i fald forslaget blev stemt igennem, ville en revideret tekst til vedtægterne blive forelagt ejerforeningen og 

sat til godkendelse på den ordinære generalforsamling. 

 

En beboer foreslog at kun de der optager lån skal stifte et ejerpantebrev. Christian fra Danske Bank forklarede at denne 

løsning ofte ikke kan betale sig, da man kun betaler én stempelomkostning hvis man ændrer pantsikkerheden på hele 

ejerforeningens vegne.    

 

Herefter blev pantsikkerhedsændringen sat til afstemning: 

 

24 ud af 34 medlemmer stemte imod pantsikkerhedsændringen. 

 

Dermed blev forslaget ikke vedtaget.  

 

 

 

Bestyrelsen takkede for fremmødet og for opbakningen. Den ekstraordinære generalforsamling blev afsluttet ca. kl. 

21.25.  

 

 

Andreas Engler 

Bestyrelsesformand 

 

 

Nicki Frøiland 

Dirigent 

 

 

Martin Jensen 

Referent 
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Dette dokument er underskrevet af nedenstående parter, der med deres underskrift har bekræftet dokumentets indhold samt alle datoer i dokumentet. 

This document is signed by the following parties with their signatures confirming the documents content and all dates in the document.

This document is signed with esignatur. Embedded in the document is the original agreement

document and a signed data object for each signatory. The signed data object contains a

mathematical hash value calculated from the original agreement document, which secures that the

signatures is related to precisely this document only. Prove for the originality and validity of

signatures can always be lifted as legal evidence.

The document is locked for changes and all cryptographic signature certificates are embedded in

this PDF.The signatures therefore comply with all public recommendations and laws for digital

signatures.With esignatur's solution, it is ensured that all European laws are respected in relation to

sensitive information and valid digital signatures. If you would like more information about digital

documents signed with esignatur, please visit our website at www.esignatur.dk.
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Andreas Engler

Formand
PID: 9208-2002-2-623516609838
Tidspunkt for underskrift: 06-03-2018 kl.: 15:37:05
Underskrevet med NemID

Martin Zuffa Trandberg Jensen

Bestyrelsesmedlem
PID: 9208-2002-2-944495211714
Tidspunkt for underskrift: 06-03-2018 kl.: 15:02:31
Underskrevet med NemID

Nick Thomas Frøiland Sørensen

Dirigent
PID: 9208-2002-2-955837647058
Tidspunkt for underskrift: 06-03-2018 kl.: 13:56:54
Underskrevet med NemID



         JFRfrZRr4MyIOwM4mdhV7ntVLno= SS9l57XC4l+qa3lxya/ccxipf2VD0kdm74CU9040AXWsXyJZwMGDG5gdqs97197q8zmrmOldzD8Ylmz8f8gy4lsmcu0tcXtvvwICZTkjUw0coBV6t0d2Faz0eUsFTN6rYmv1r3BgOhRcC0F/60oA9mxloznNw9Az9A1gjKBJjgfLOn6uXPmZVDZN/Tinp/zimpYMeayYOitVL0vlwu7s3J8gwviCcxVqAqyyVhSbUPQtP1pkT09JI+T7xULKrkcYV2Y5n1bB90kk2A9Zx18dvRmI+T9gAOc9zQrMXVoWeXc4BCVNU2sgqJze0LEqz4banq7puF6MEYhW50j5FlBe5w==       
   1.0
   https://www.esignatur.dk/DTD/esignaturxml-1.0.dtd
   
This is a signing certificate containing all relevant information about the signed document with the Agreement ID: deff91bekUkuK8981953.
In case of legal burden or additional information, please contact esignatur at support@esignatur.dk or +45 43584058.

   
     SHA512
     E988FCC58FBA372B6730EDED5936002385F4FA78294EECBC92CB6514181DCFCAC83E6974A0C35EBCE5A410BA9D2C76945C40809F8EE01FD2AFD21C5CA759A921
  
   
   6faef438UTnsZ8981953
   deff91bekUkuK8981953
   2018-03-06T14:37:05.533Z
   
     
       Andreas Engler
       engler-andreas@mail.com
       9208-2002-2-623516609838
       94.147.38.2
       2018-03-06T14:37:05.288Z
       
      
       
         NemID
         Poces
         
      
    
     
       Martin Zuffa Trandberg Jensen
       martintjensen@yahoo.com
       9208-2002-2-944495211714
       2.110.31.148
       2018-03-06T14:02:31.649Z
       
      
       
         NemID
         Poces
         
      
    
     
       Nick Thomas Frøiland Sørensen
       nf@vopa.dk
       9208-2002-2-955837647058
       91.215.162.220
       2018-03-06T12:56:54.881Z
       
      
       
         NemID
         Poces
         
      
    
  
   
     deff91bekUkuK8981953
  
   
     
       06-03-2018 13:55:38
       Created
       deff91bekUkuK8981953
       9208-2002-2-955837647058 / Nick Thomas Frøiland Sørensen / nf@vopa.dk
       91.215.162.220
    
     
       06-03-2018 13:56:09
       Opened
       deff91bekUkuK8981953
       3 / Nick Thomas Frøiland Sørensen / nf@vopa.dk / 9208-2002-2-955837647058
       91.215.162.220
    
     
       06-03-2018 13:56:54
       Signed
       deff91bekUkuK8981953
       3 / Nick Thomas Frøiland Sørensen / nf@vopa.dk / 9208-2002-2-955837647058
       91.215.162.220
    
     
       06-03-2018 15:01:29
       Opened
       deff91bekUkuK8981953
       2 / Martin Zuffa Trandberg Jensen / martintjensen@yahoo.com / 9208-2002-2-944495211714
       2.110.31.148
    
     
       06-03-2018 15:01:40
       Opened
       deff91bekUkuK8981953
       2 / Martin Zuffa Trandberg Jensen / martintjensen@yahoo.com / 9208-2002-2-944495211714
       2.110.31.148
    
     
       06-03-2018 15:02:31
       Signed
       deff91bekUkuK8981953
       2 / Martin Zuffa Trandberg Jensen / martintjensen@yahoo.com / 9208-2002-2-944495211714
       2.110.31.148
    
     
       06-03-2018 15:36:38
       Opened
       deff91bekUkuK8981953
       1 / Andreas Engler / engler-andreas@mail.com / 9208-2002-2-623516609838
       94.147.38.2
    
     
       06-03-2018 15:37:05
       Signed
       deff91bekUkuK8981953
       1 / Andreas Engler / engler-andreas@mail.com / 9208-2002-2-623516609838
       94.147.38.2
    
  



  
 
 
 
 
 
 RLipebsqzZs6OGcLFqigji0RnzuDJO7/Mq70/ldybHE=


 
Vp2q7j3BH7S8ffZ1eU9etuokHmUA+YvFEUBa/WcfMbHIgEIwm0XBKDwscD3vMUUXozAx3hd+Fx0L
woNqUGeD/o8sGXICV4EqZGGsefJFKLPmDl4J9Iep47KX7JsyOt/KeqHjRAI6lkflke7uXLDJOn0y
WGlpnENa4j1+u/rDFCgFXJBSzBUVtvctJgme5TLBTURm/Ya4R8uBnBvvs3WluuzFQN2Vp83PKsBr
6iQh1Xfw7R+FXnsrhBcKgTfhjyuZBp3jUTqhfBHmbWmsV420RV9Frz0zcq6Sa/kbsKqgSfzILhjC
9DGXoaeogCR54SqIRq6V1c4aAFIpFrRCHSR44w==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVy
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKE1hY2ludG9zaDsgSW50ZWwgTWFjIE9TIFggMTBfMTNfMikgQXBwbGVXZWJLaXQvNjA0LjQuNyAoS0hUTUwsIGxpa2UgR2Vja28pIFZlcnNpb24vMTEuMC4yIFNhZmFyaS82MDQuNC43
  challenge 1243365037968326550
  hashsumB deff91bekUkuK8981953/SHA512/E988FCC58FBA372B6730EDED5936002385F4FA78294EECBC92CB6514181DCFCAC83E6974A0C35EBCE5A410BA9D2C76945C40809F8EE01FD2AFD21C5CA759A921
  TimeStamp MjAxOC0wMy0wNiAxNTozNjo0NyswMTAw




  
 
 
 
 
 
 nY/MPDnx1GpOem6q+46ijruNcv/BNkg6jToPAJvL6Fs=


 
kbM2PXr0jM7Aau4huMqJji92FZgr6x1o7zqEnNeItaUUMS3aXkNzwkwEkXYd2K//6wx53RwqOIjM
IG0/6dr6iyN6/uCVcPUK8LuDdW1dgqp8zBECu3pzQfSpNQOKMR0Of9M+ftbIZg2ac7p5YDB7sRF+
0AJuIMQUfuywGq63YssY7btESqc7NbFrNybTwu5yoiuNuWRXeob6x1JPlqhj2DDKiBc5G76inVA/
O9puDYTB9ZvyiGtd7aZCizgwBgEK1lPLQ/zrVpNxdPbb7o7/7ZguJXH/on82KFBBoJGe0ACe34i6
i4eqTkYPsw6t26ZgdMw/aYwUVT9qHqmbPOIsYA==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVy
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzY0LjAuMzI4Mi4xODYgU2FmYXJpLzUzNy4zNg==
  challenge -2555198585340367977
  hashsumB deff91bekUkuK8981953/SHA512/E988FCC58FBA372B6730EDED5936002385F4FA78294EECBC92CB6514181DCFCAC83E6974A0C35EBCE5A410BA9D2C76945C40809F8EE01FD2AFD21C5CA759A921
  TimeStamp MjAxOC0wMy0wNiAxNTowMjowMSswMTAw




  
 
 
 
 
 
 QtyS2YZsSjqFj326/tBPv8H1MYoLl1Cs0EnVQKFxvGg=


 
AJkh1fJ0ipXRFZYtWbwMDWzUrZ2ekI1gzQfesg/XwlM+3j2dnQLxG4gNCQUgFGav9bUPMm/+2iOR
WKp3OrsgIjb71MujeZBxBxjePGh6bxM1dfrGVfYzp1yO9S/n6JrTJM1aViDyXKXzikXRO22CAoBm
yHlVmyYQqLIuv4CUVUY1RIm92f70+RZj3O36+X0k7sSZs7Nspv3Or1tQ24WtZ+bINOk8+JK7993n
z+jm7KMCPBphhd0WAqjOQdJcAqGvlfAPfcT+fkOZ+E+Ka6Lhvmcp3Pa7zzfRngIKnV0nGxbsq2MO
oDApk3W2DGRSrr7hzvD5dkYuskL+gPt1s65Q6Q==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVy
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgNi4zOyBXaW42NDsgeDY0KSBBcHBsZVdlYktpdC81MzcuMzYgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBDaHJvbWUvNjQuMC4zMjgyLjE4NiBTYWZhcmkvNTM3LjM2
  challenge 1645324221346446508
  hashsumB deff91bekUkuK8981953/SHA512/E988FCC58FBA372B6730EDED5936002385F4FA78294EECBC92CB6514181DCFCAC83E6974A0C35EBCE5A410BA9D2C76945C40809F8EE01FD2AFD21C5CA759A921
  TimeStamp MjAxOC0wMy0wNiAxMzo1NjoxNSswMTAw
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